
Bestyrelsesmøde 22.9.2024  

  

Deltagere: Bente, Claus, Anders, Holger, Helen  

Afbud: Eli, Niels, Henrik,  

Mødested: https://teams.live.com/l/invite/FEAcH7hP9i0h_zL5AI  

 Dagsorden   Drøftelse   Beslutning   

Godkendelse af Referat       Godkendt  

Godkendelse af dagsorden     Godkendt  

Valg af referent     Bente  

Status Økonomi   

  

  

  

Status medlemmer  

Claus orienterer  

  

God økonomi. Forventningen er 
at der kan spilles gratis i 
november/december  

  

De medlemmer som har meldt 
sig ud, begrunder det med at de 
spiller for lidt.  

Daglige drift af turneringer i en 
periode  

Helen orienterer  

  

MBridge – turneringer skal sættes 
op.  

  

Administrationskoder til MBridge 
er sendt til Anders  

  

Administration koder til 
Realbridge er sendt til Anders  

  

Anders og Claus kigger ind i de 
næste ugers opsætning  

  

Helen og/eller Claus sender links 
ud til turneringslederne   

Ambassadør  CB udpeger 1-2 ambassadører 
blandt medlemmerne, de som 

Punktet drøftes på mødet den 
6.10  



kunne tænke sig en sådan 
opgave  

  

Opgaven er at  

udbrede kendskab til CB  

Orientere om aktiviteter  

Være nye medlemmer 
behjælpelige  

m.m.  

Distrikt Nordsjælland  Helen har lovet Helle at sende 
klub data, fx antal af 
primær/sekundære 
medlemmer 

  

Hvor mange 
medlemmer/gæster pr. aften 
m.m. et repræsentativt udsnit 
af de data som generes dagligt  

  

 

 

Sendes til Helle Elbro, 
helleelbro@gmail.com  

 omkring den 15/9  

Helen sender til Helle  

  

23 primære medlemmer  

126 klubmedlemmer  

 197 spilleraftener  

242 turneringer  

5.516 medlemmer  

868 gæster  

Tal fra 1-1-24 – 31-8-24   

 

Er sendt 

Henvendelse fra en 
turneringsledere  

  

“Ugler”  

  

  

  

  

  

  

  

Drøftelse og beslutning  

  

  

  

  

  

  

  

Nærmere undersøgelse 
igangsættes inden der tages 
endelig stilling. Test mandag 
aften. Claus tester.  

  

Helen formulerer et skriftligt 
svar.   

mailto:helleelbro@gmail.com


“Hvordan håndter turneringsleder 
situationer hvor et medlem er 
påvirket af alkohol”  

  

Klubaften  

  

Drøftelse og beslutning  

  

  

 Drøftelse  

 Svar er sendt  

  

 

Svar er sendt 

Undervisning  Drøftelse  Drøftes på mødet den 6.10.2024  

Den nye sæson er i gang  Hvordan går det?  

  

  

 Hvordan forløber 
tirsdagsturneringerne?  

Naturligt fald i antal deltagere til 
drop in – turneringer efter at de 
fysiske klubber er startet igen.  

  

Forventeligt. Bestyrelsen 
opfordrer til at flere tilmelder sig 
turneringerne.   

Evt.      

Næste møde  Fysisk komsammen DBF 
lokaler i Herlev  

  

Bente Pilgaard henter nøgle i 
DBF   

6.10.2024 fra kl.10.30-16.30  

  

  

Helen sørger for forplejning  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


